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Smokestack

Picture Description1)

A monochromatic and slightly eerie photograph of a tall smokestack rising above dark, leafless trees
under a cloudy sky.

Analysis1)

This photograph evokes a sense of stark desolation. A towering industrial chimney pierces the gloomy
sky, framed by gnarled, leafless trees and overgrown vegetation. The monochromatic palette, dominated
by deep purples and muted browns, enhances the image’s somber atmosphere. The scene suggests a
forgotten place, perhaps a remnant of a bygone industrial era, slowly being reclaimed by nature.
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000997 - Smokestack

Picture Data

Type / Size By Web Link

Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze

Exposure Processing Published

Dates 02/2013 05/2013 04/2013

Width Height Bits/Color

Original Size 7460 px 5012 px 16

Ratio ca. 1.49 1 —

Exposure 24x36 mm

Location +48.36513, +9.95242

Title (German) Schornstein

Remarks

1)Text is AI generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A monochromatic and slightly eerie photograph of a tall smokestack rising above dark, leafless trees under a cloudy sky.
    
    
      Ein monochromatisches und leicht unheimliches Bild eines hohen Schornsteins, der sich unter einem bewölkten Himmel über dunkle, blattlose Bäume erhebt.
    
    
      This photograph evokes a sense of stark desolation. A towering industrial chimney pierces the gloomy sky, framed by gnarled, leafless trees and overgrown vegetation. The monochromatic palette, dominated by deep purples and muted browns, enhances the image's somber atmosphere. The scene suggests a forgotten place, perhaps a remnant of a bygone industrial era, slowly being reclaimed by nature.
    
    
      Diese Fotografie ruft ein Gefühl von scharfer Trostlosigkeit hervor. Ein hoch aufragender Industrieschornstein durchdringt den düsteren Himmel, umrahmt von knorrigen, blattlosen Bäumen und überwucherter Vegetation. Die monochrome Palette, die von tiefen Violetttönen und gedämpften Brauntönen dominiert wird, verstärkt die düstere Atmosphäre des Bildes. Die Szene deutet auf einen vergessenen Ort hin, vielleicht ein Überbleibsel einer vergangenen Industrieepoche, das langsam von der Natur zurückerobert wird.
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